
Finansudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 15. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 14
Aktstykke om anskaffelse af produktionsdele til F-35 kampfly

Spørgsmål 4
Vil ministeren oplyse, om det er almindelig praksis inden for offentligt indkøb,
at der købes større mængder ind end der er behov for i håbet om efterfølgen-
de at kunne videresælge materialerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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Finansudvalget 2016-17
Aktstk. 14  § 12 Spørgsmål 4
Offentligt


